



立信國際旅遊  
L.L.L. International Travel Inc.

# 肯尼亞 坦桑尼亞

天天出發 4人成行  
Kenya & Tanzania 8N11D  
11天豪華團

報名費	旺季附加費	服務小費	單房差	加訂酒店
USD3899	USD500	USD110	USD620	USD180

旺季時間段 (按照抵達時間) :  
7、8、9月; 耶誕節12月15日-12月26日;  
2018年春節2月15日-2月25日



联系方式: 718-886-9884; 732-249-4949

## D1 居住地-肯尼亞 Hometown-Kenya

搭乘國際航班, 飛往有“非洲小巴黎”之稱的肯尼亞首都-內羅畢。肯尼亞被稱為天然的野生動物王國, 它有世界最大的馬塞馬拉野生動物保護區, 動物物種非常豐富, 氣候適宜。

## D2 抵達肯尼亞首都內羅畢 Arriving in Nairobi

早餐: 飛機上; 午餐: 自理; 晚餐: 百獸宴  
酒店: Hotel Inter-Continental Nairobi or similar  
工作人員於機場出口處舉牌接機, 後入住五星酒店休息, 晚餐特別安排內羅畢世界五十佳之一的烤肉餐廳享用非洲“百獸宴”晚餐, 別具一格的用餐環境, 豐富多樣的用餐內容, 將給您留下無限美好的回憶。晚餐後入住當地五星酒店休息。  
Picked up by tour guide in airport, transfer to hotel Check in and enjoy the dinner in word top-50 restaurant to enjoy the animal feast. Then transfer back to hotel.

## D3 內羅畢-納瓦沙湖 Nairobi-Lake Naivasha

早餐: 酒店自助早餐; 午餐: 酒店自助餐; 晚餐: 酒店自助餐  
酒店: Lake Naivasha Sopa /Country Club/Sentrim Lodge or similar  
酒店早餐後前往納瓦沙湖, 乘船遊覽, 納瓦沙是肯雅最美的也是唯一的淡水湖。湖中產鱈魚和非洲鯽魚, 有河馬和各種水禽, 乘坐快艇遊船可以遊覽一部分水鳥最多的湖區, 還能看到一群群河馬泡在水裡, 野趣十足。高飛, 承托着美麗的晚霞, 無比壯觀!  
All meals included  
Join us after breakfast we are heading to Lake Naivasha, jump on a boat ride and go for a walk at this amazing place. Lake Naivasha is home to a wide variety of wildlife including a sizeable population of hippos which usually invade our property during their nightly forays for food. Being a freshwater lake, it also has a healthy fish population to include Black bass, Tilapia and Crayfish which attract a variety of fish-eating birds such as Long-tailed and Great Cormorants, along with Fish Eagles, Pelicans, and various types of Kingfishers.

## D4 納瓦沙湖-馬塞馬拉野生動物保護區 Lake Naivasha-Masai Mara National Reserve

早餐: 酒店自助早餐; 午餐: 酒店自助餐; 晚餐: 酒店自助晚餐  
酒店: Mara Serena Safari Lodge/Keekorok Lodge/AALodge or similar  
早餐後前往世界上最大的野生動物保護區--馬塞馬拉國家野生動物保護區, 這裏是動物最集中的棲息地和最多色彩的大草原, 獅子、獵豹、大象、長頸鹿、斑馬等野生動物比比皆是, 每到雨季到來的時候, 會有140萬只角馬和20萬只斑馬從坦桑尼亞向北遷徙到馬塞馬拉。隆隆的蹄聲象悶雷一樣此起彼落, 壯觀無比。遊客可深入保護區, 追逐、探尋動物。草原日出、日落的仙境般的美妙, 可以使久居都市的現代人忘記一切壓力與心事, 完全融入到奇妙的大自然中, 感受到一種回歸的輕鬆與快樂。抵達後在酒店享用午餐。午餐後稍事休息, 即正式拉開奇妙的動物世界探尋旅程。  
Transfer to Masai Mara National Reserve after breakfast. Check in and enjoy the lunch. Start the exploration at 3:30 p.m. and return around 6 p.m. Masai Mara National Reserve is the most famous wild animal reserve in the world. With 1672 square kilometers wide,it contains plain, woodland, rivers and riparian forests. Built at 1961, Masai Mara National Reserve is the home of thousands and hundred wild animals, including 95 different types of mammals and 450 bird species. Every rainy season, 1.4 million Wildebeests and 200 thousands of zebras migrate from south to Masai Mara, hoofbeat likes the thunder, howling likes the swirling storm.

## D5 馬塞馬拉野生動物保護區全天遊獵 Masai Mara National Reserve

早餐: 酒店自助早餐; 午餐: 野外用餐; 晚餐: 酒店自助晚餐  
酒店: Mara Serena Safari Lodge/Keekorok Lodge/AALodge or similar  
乘吉普車巡遊馬塞馬拉大草原並前往馬拉河區域,



追蹤觀察【馬賽馬拉國家公園】內的各種野生動物 (Full Day)。非洲馬拉河流經非洲肯雅和坦桑尼亞, 全長395公里, 流域面積13,504平方公里, 其中60%位於肯雅境內, 40%位於坦桑尼亞境內。河流發源於肯雅多雨的山區, 大遷徙每天都在發生, 野生動物橫渡馬拉河, 在肯雅的馬賽馬拉國家公園和坦桑尼亞的塞倫蓋蒂國家公園之間來回遷徙, 在世界壯觀野生動物大遷徙中佔有重要地位。暴漲的激流和鱷魚的狙擊是最艱難而壯觀的一幕, 這被稱為馬拉河之渡或天國之渡。  
Travel to Mara River, full day roaming in Masai Mara to trace different kinds of animals, enjoy the nature, like in the paradise. Beginning from the rainy mountainous area, Mara River is 395 kilometers long, with 13504 square km drainage basin. 60% of the river belongs to Kenya, the rest is in Tanzania. Animals are moving between Masai Mara and Serengeti every day. Torrent and fierce crocodile are the most dangerous things during the their migration. It's called the crossing of the heaven.

Travel to Mara River, full day roaming in Masai Mara to trace different kinds of animals, enjoy the nature, like in the paradise. Beginning from the rainy mountainous area, Mara River is 395 kilometers long, with 13504 square km drainage basin. 60% of the river belongs to Kenya, the rest is in Tanzania. Animals are moving between Masai Mara and Serengeti every day. Torrent and fierce crocodile are the most dangerous things during the their migration. It's called the crossing of the heaven.

## D6 馬塞馬拉野生動物保護區-賽輪蓋地大草原 Masai Mara National Reserve-Serengeti National Park

早餐: 酒店自助早餐; 午餐: 餐盒; 晚餐: 酒店自助晚餐  
酒店: Serena Safari Lodge/Sopa Lodge/Lobo Wildlife lodge or similar  
清晨迎着升起的太陽, 離開馬塞馬拉大草原駕車前往坦桑尼亞, 途中您將會有機會欣賞到最原始的土族村落, 最原始的草原風光, 各種野生動物沿途陪伴, 宛如進入另一個世界。辦理過關手續後進入坦桑尼亞, 前往賽輪蓋地草原, 塞倫蓋蒂國家公園 (這是目前全世界最大的野生動物保護區, 央視著名節目《動物世界》超過80%的場景在此拍攝。抵達後入住野生動物保護區公園內的度假村酒店。After breakfast, drive through Masai Mara to the largest national park in Tanzania-Serengeti National Park. On the way, you can enjoy the beautiful scenery of the nature and the local tribal villages. Around 7 p.m., arrive at hotel and have dinner.

## D7 塞倫蓋蒂全天遊獵 Serengeti National Park

早餐: 酒店自助早餐; 午餐: 餐盒; 晚餐: 酒店自助晚餐  
酒店: Serena Safari Lodge/Ngorongoro wildlife lodge or similar  
塞倫蓋蒂( Serengeti National Park) 是世界上大型哺乳動物最多的地方。占地面積14763平方公里, 也是世界上最大的野生動物保護區之一。這裏的野生動物, 數量之多, 種類之全在世界上都是首屈一指的, 用“千軍萬馬”也不足以形容那裏動物之多, 到動物大遷徙時, 數百萬頭動物從南到北再從北到南長途跋涉, 蔚為壯觀。在馬賽語裏塞倫蓋蒂的意思是“一望無際的平原”。1981年塞倫蓋蒂被世界遺產大會列入世界遺產名錄並確定為生態保護區。Drive into Serengeti National park, the driver will guide you to see the wildebeest migration which also called the seventh miracle in the world. Enjoy the whole day in the park staying with the wild animals. Return to hotel around 4 p.m. and have dinner at 7 p.m.

## D8 塞倫蓋蒂-恩格羅恩戈羅火山 Serengeti National Park-Mount Ngorongoro

早餐: 酒店自助早餐; 午餐: 餐盒; 晚餐: 酒店自助晚餐  
酒店: Serena Safari Lodge/Ngorongoro wildlife lodge or similar  
恩格羅恩戈羅火山口, 素有“非洲伊甸園”之稱, 以及“世界第八大自然奇跡”, 是世界第二大火山口。位於坦桑尼亞北部的一座死火山, 停止噴發至少25萬年了, 而它大概已經存在250萬年之久。公園面積約8292平方公里, 火山口最高點海拔2135米, 直徑18公里, 深610米, 形狀像一個大盆, “盆底”直徑16公里, 盆壁陡峭, 面積達315公里。火山口裏面常年生活著數量眾多的野生動物, 主要野生動物有犀牛, 大象, 獅子, 豹等。Drive to the second largest crater Ngorongoro. Experience the scenery after arrival. Check in hotel at 6 p.m. and have dinner at 7. The garden of Eden, Ngorongoro is the largest dormant volcanoes in the world. For capturing the animal activities, we have to depart before dawn. Roaming and hunting in Ngorongoro Crater must be the most impressive experience in your trip.

## D9 恩格羅恩戈羅火山-阿魯沙 Mount Ngorongoro-Arusha

早餐: 酒店自助早餐; 午餐: 餐盒; 晚餐: 中式餐  
酒店: Mt Meru Hotel or similar  
早餐後前往阿魯沙車程約4小時抵達後酒店, 享用晚餐, 酒店休息。阿魯沙這個地方又叫做非洲的日內瓦, 前往北部地區進行狩獵環遊的遊客們都在此處停留。  
Transfer to Arusha. After 4 hours driving, Arusha is also called Geneva of Africa. Many travelers for hunting trip like to make a stop here. This is a business center of trading coffee, pyrethrum, sisal, and livestock products.

## D10 阿魯沙離 Arusha leave

早餐: 酒店自助早餐  
早餐後, 前往乞力馬紮羅國際機場送機, 結束愉快的動物遷徙之旅。  
In the afternoon, transfer to airport, finish the fantastic tour in Kenya and Tanzania.

## D11 抵達溫馨的的家 Arriving at a warm home



- Include :**
1. 當地五星酒店  
5 star local Hotels ;
  2. 行程中餐食 (不含酒水、果汁飲料)  
meals as listed ( No drinks, juice drinks ) ;
  3. 英文司機向导  
Professional English-speaking driver guide ;
  4. 景點門票  
National Park Ticket as listed ;
  5. 四驅越野車  
4x4 the land cruiser ;
  6. 每天礦泉水  
A bottle of water every day

- Exclude :**
1. 所有機票  
International air ticket and tax
  2. 東非簽證 (落地簽USD100/人)  
East African visa fee(Visa on Arrival USD100/ pp)
  3. 行程外費用  
Itinerary and meals outside listed
  4. 任何個人購物和消費  
Personal consumption
  5. 旅遊意外保險以及人力不可抗拒因素造成的費用  
Travel accident insurance and Additional expenses caused by force majeure
  6. 小費: USD110/人  
tips : USD110/ pp

